

Alfalfa klorofil kami + New Zealand madu, pasti memberikan manfaat kepada keluarga anda, kanak-kanak dan remaja akan lebih menyukainya!

- Sekarang anda tidak perlu bimbang anak-anak anda mengambil sayuran yang tidak mencukupi!
- Menderita akibat masalah badan dan nafas berbau?
- Anak remaja yang menghadapi masalah jerawat?
- Rasa panas badan selepas terlebih ambil makanan goreng atau pedas?
- Rasa mengantuk, kelelahan dan tidak dapat menumpukan perhatian pada waktu sekolah atau bekerja?

我们的紫花苜蓿叶绿素 + 纽西兰蜜糖，肯定让您全家人受益，小孩及青少年更喜欢它！

- 现在您不担心家里的孩子吃蔬菜的份量不够了！
- 体臭或口臭问题困扰？
- 青春期的孩子常长青春痘？
- 吃太多煎炸辛辣食物而发热气？
- 上课、上班时常无精打采，疲劳现象及精神不集中？

Our alfalfa chlorophyll + New Zealand honey, sure let your family to benefit, children and young people more like it!

- Now you need not worry of your children of not taking enough vegetables!
- Suffering from body odour and bad breath?
- Teenage kids with breaking out of pimples?
- Heat of body arise due to much fried or spicy food?
- Feeling lethargic, tiredness and losing concentration during schooling or working?

Marilah, membawaku pulang
dan membiarkan saya
menyelesaikan
masalah anda!

快快来把我带回去，
让我帮您解决以上
的烦恼！



Come on, bring me home and let me...
solve your problems!

Badan Yang “ Segar & Sihat ”

清新健康的身体

Fresh & Healthier Body

Kandungan / Ingredients :

Serat Larut Jagung, Klorofil, Serbuk Madu dan Frukto-Oligosakarida.
Corn Soluble Fiber, Chlorophyll, Honey Powder and Fructo-Oligosaccharides.



www.cyreward.biz

Dikilang Dan Diedarkan Oleh / Manufactured For And Distributed by:
CY TWO THOUSAND MARKETING SDN. BHD.
(739901-D) (A.I.L 931717)
53, Seberang Jalan Putra, 05150 Alor Star, Kedah Darul Aman,
West Malaysia. Tel +604 735 1268 Fax +604 732 6933
Hotline +019 4502233, +016 4212000 (Email) sales@cyreward.biz

CY2000™



**Alfalfa
Chlorophyll
Honey Drink...**



5g x 24 sachets

LAPAN KESAN KESIHATAN KLOROFIL

叶绿素的八大保健作用

CY2000®

1 Hematopoesis: Klorofil diperkaya dengan unsur zat besi, adalah bahan mentah semulajadi hematopoesis, tanpa klorofil, ia tidak dapat terus menghasilkan darah, dengan ini tubuh akan mengalami anemia.

造血作用：叶绿素中富含微量元素铁，是天然的造血原料，没有叶绿素，就不能源源不断地制造血液，人体就会发生贫血。

2 *Hematopoesis: Chlorophyll is rich in trace elements of iron, is a natural blood raw materials, no chlorophyll, it can not create an endless stream of blood, with this body will occurs anemia.*

Membekalkan vitamin: Klorofil mengandungi banyak vitamin C dan mineral, adalah bahan yang diperlukan dalam aktiviti kehidupan manusia, juga untuk mengekalkan cecair alkali dalam tubuh.

提供维生素：叶绿素中含有大量的维生素 C 与无机盐，是人体生命活动中不可缺少的物质，还可以保持体液的弱碱性，有利于健康。

Provide vitamins: *Chlorophyll contains a lot of vitamin C and mineral, is indispensable to human life and activities of the material, also to maintain body fluids alkaline.*

3 Mengelakkan aktiviti enzim: enzim juga dikenali sebagai "ragi" adalah mungkin untuk perubahan kimia tubuh yang sifatnya pelbagai zat kimia dan hasil pereputan. Jika kekurangan enzim, beberapa bahan kimia yang tidak sepenuhnya reput dan komposisi, membentuk radikal peroksidasi bebas yang akan memusnahkan sel-sel normal dalam tubuh, dan mengakibatkan pelbagai penyakit. Aktiviti enzim klorofil dapat dikekalkan supaya ia boleh menghasilkan kesan antioksidan yang kuat dan melindungi dari radikal bebas dan melambatkan penuaan.

4 维持酶的活性：酵素也称“酶”，是人体内化学变化的催化剂，负责各种化学物质的合成和分解工作。若酵素不足，一些化学物质得不到充分的分解与合成，就会形成过氧化物自由基，它破坏人体的正常细胞，导致各种疾病的产生。而叶绿素可以维持酵素的活性，使其发挥出极强的抗氧化作用，抵抗自由基，延缓衰老。

Maintain the enzyme activity: yeast, also known as "enzyme" is a catalyst for chemical changes the body for the synthesis of various chemical substances and decomposition of the work. If the enzyme deficiencies, some chemicals are not fully decomposition and composition, the peroxidation of free radicals, which damage the body's normal cells, leading to various diseases. The enzyme activity of chlorophyll can be maintained so that it play a strong antioxidant effect and protect against free radicals and aging.

5 Detoksifikasi: Klorofil merupakan penawar semulajadi yang terbaik, boleh mengimbangi makanan ringan yang mengandungi bahan pengawet, aditif, perasa dan sebagainya, akumulasi racun dalam tubuh, menyingkirkan toksin sementara membersihkan darah.

解毒作用：叶绿素是最好的天然解毒剂，可以中和各种垃圾食品中含有的防腐剂、添加剂和香精等在体内积存的毒素，并将其排出体外起到净化血液的作用。

Detoxification: *Chlorophyll is the best natural antidote, in all kinds of junk food contain preservatives, additives, flavors such as accumulation of toxins in the body and excreted in purifying the blood.*



EIGHT HEALTH EFFECTS OF CHLOROPHYLL

Kesan Anti-inflamasi : Klorofil juga boleh mengelakkan jangkitan dan mencegah penyebaran keradangan, mempunyai kesan anti-inflamasi bakterisida. Untuk kebanyakan inflamasi, terutamanya keradangan kulit, trauma, ulser gastrik yang berterusan, radang usus dan lain-lain penyakit mempunyai hasil keputusan yang tidak diduga.

消炎作用：叶绿素还能预防感染，防止炎症的扩散，具有杀菌消炎的作用。对于很多炎症特别是皮肤发炎、外伤、久治不愈的胃溃疡、肠炎等都有意想不到的效果。

Anti-inflammatory effect : *chlorophyll can also prevent infection and prevent the spread of inflammation, has bactericidal anti-inflammatory effect. For a lot of skin inflammation, especially inflammation, trauma, persistent gastric ulcer, enteritis, and have unexpected results.*

Menghilangkan bau : peranan penting yang lain dalam klorofil adalah untuk menghilangkan bau, kerana ia dapat menghalang metabolisme dari sebatian sulfur yang dihasilkan. Minum dengan jumlah yang betul jus hijau setiap hari akan menyebabkan mulut, rongga hidung, badan yang mengeluarkan bau busuk, peluh, kencing berbau, rasa dan bau kotoran yang lain akan hilang.

脱臭作用：叶绿素的又一重要作用就是脱臭，原因在于它可以抑制代谢过程中产生的硫化物。只要每天适量的饮用青汁，就能使口腔、鼻腔、身体散发出的口臭、汗味、尿味、粪便味等异味消失。

Deodorizing function : *another important role in chlorophyll is deodorizing, because it can inhibit the metabolism of sulphur compounds produced in the course. Drinking the right amount of green juice everyday can make the mouth, nasal cavity, the body gives off a bad breath, sweat, urine smelly, taste and other fecal odour disappears.*

Ketahanan fizikal : Klorofil dalam mempertingkatkan kesihatan, kecerdasan dan penyakit fizikal juga mempunyai banyak kesan. Seperti boleh meningkatkan toleransi tubuh; juga anti-penuaan, mencegah kanser, berfungsi untuk mencegah mutasi gen dan fungsi lain, adalah pelindung kesihatan tubuh manusia.

抗病强身：叶绿素在改善体质，祛病强身方面也有很多作用。如能增强机体的耐受力；还有抗衰老、抗癌、防止基因突变等功能，是人体健康的卫士。

Physical resistance : *Chlorophyll in improving health, fitness and physical illnesses also have many effects. Such as to enhance the body's tolerance; have anti-aging, prevent cancer, prevention of gene mutations and other functions, is the guardian of human body health.*

Selulosa-kaya : kerana serat dalam daun tanaman dan klorofil wujud bersama-sama, oleh kerana itu, penyerapan klorofil adalah setara dengan penyerapan serat pada masa yang sama.

纤维素丰富：因为纤维在植物的叶子中与叶绿素一同存在，所以摄取叶绿素就等于同时摄取了纤维素。

Cellulose-rich : *because the fibers in plant leaves together with the presence of chlorophyll, therefore, absorbing chlorophyll is equivalent to absorbing fiber at the same time.*



Pemenang Nobel Dr. Richard Willstatter dan Dr. Hans Fisher mendapati bahawa molekul klorofil dan sel darah merah manusia adalah struktur molekul yang serupa, satu-satunya perbezaan adalah inti dari setiap atom magnesium dan atom besi. Oleh kerana itu, pengambilan klorofil oleh ibu yang selesa bersalin dan kehilangan darah akibat kemalangan sangat membantu.

Ahli Nutrisi Dr Bernard Jensen mengatakan, klorofil boleh menyingkirkan sisa racun perosak dan ubat-ubatan, dan digabungkan dengan bahan radioaktif dan menghilangkannya dari tubuh. Selain itu, ia juga mendapati bahawa orang yang sihat umumnya mempunyai nisbah jumlah sel darah yang lebih tinggi berbanding dengan pesakit, tetapi dengan menyerap sejumlah besar klorofil, jumlah sel darah pesakit akan menambah dan kesihatan akan dipertingkatkan.

Pakar Kecantikan kulit dari Perubatan England Jurnal telah membuat laporan seperti: klorofil boleh membantu mengatasi jangkitan dalam dan masalah kulit. Laporan majalah dari Pakar Pembedahan American States: Temple University telah membuat kajian ke atas 1200 pesakit, dengan menggunakan klorofil untuk mengubati pelbagai penyakit, dan didapati kesannya mencapai keputusan yang sangat memuaskan.

诺贝尔奖得奖人Dr. Richard Willstatter 和 Dr. Hans Fisher发现，叶绿素的分子与人体的红血球分子在结构上很是相似，唯一的分别就是各自的核心为镁原子与铁原子。因此，饮用叶绿素对产妇与因意外失血者会有很大的帮助。

营养学家Bernard Jensen博士指出，叶绿素能除去杀虫剂与药物残渣的毒素，并能与辐射性物质结合而将之排出体外。此外，他也发现一般上健康的人会比病患者拥有较高的血球计数，但通过吸收大量的叶绿素之后，病患者的血球计数就会增加，健康状况也会有所改善。

养颜美肤。新英国医药期刊曾经做过这样的报导：叶绿素有助于克制内部感染与皮肤问题。美国外科杂志报导：Temple 大学在 1200 名病人身上，尝试以叶绿素医治各种病症，效果极佳。

Nobel Prize winners Dr. Richard Willstatter and Dr. Hans Fisher found that the chlorophyll molecules and human red blood cells is a molecule similar in structure, the only difference is the core of each atom of magnesium and iron atoms. Therefore, the consumption of chlorophyll on the maternal blood loss and those due to accidents will be very helpful.

Nutritionist Dr. Bernard Jensen, chlorophyll could get rid of residues of toxic pesticides and drugs, and combined with radioactive material and have them removed from the body. In addition, it was also found that healthy people generally have a ratio of the number of blood cells is higher compared with the patients, but absorb large amounts of chlorophyll, the number of blood cells of patients will increase, and health will be enhanced.

Beauty skin from England Journal of Medicine have made such a report: chlorophyll can help overcome internal infections and skin problems. Report of the magazine Surgery American States: Temple University in 1200 patients, using chlorophyll to treat a variety of disease, and found the effects to achieve very satisfactory results.